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De fractie heeft de volgende vragen:

Geachte voozitter,

Met raadsmededeling 'Nieuwe locatie opvang OekraÏense vluchtelingen' d.d. 20-6-2023 geeft het

college aan het besluit te hebben genomen om genoemde vluchtelingen te herplaatsen van locatie de

Brink naar de Associate Degrees Academie aan het Mill Hill plein, en wel voor I oktober 2023

a.s. We snappen dat het van groot belang is dat goede, veilige en fijne opvang geregeld moet zijn;

ook wij dragen de Oekralense vluchtelingen een warm hart toe. We begrijpen datz¡ het moeilijk

hebben in deze lastige t[d. Dit genomen besluit heeft ons echter ook verrast.

De Roosendaalse Lijst heeft dan ook een aantal vragen aan het college:

1. De raadsmededeling geeft aan dat het pand van Associate Degrees Academie aan het Mill Hill

plein in eigendom is van de gemeente. Naar ons idee zou dit pand cf.. afspraken in eigendom komen

van het schoolbestuur van deze Hbo-opleiding, waardoor zr¡zelf kunnen gaan beslissen hoe het pand

te gaan benutten. Waarom heeft de formele overdracht nog niet plaatsgevonden?

2. Nu het pand met 3 verdiepingen bezet gaat worden door Oekraïense vluchtelingen; wat

betekent dat voor de toekomst van de Hbo-opleiding; is een gecombineerde opvang met scholing wel

wenselijk en vooral ook voor Roosendaal als groeiende studentenstad?

3. Z¡n er nog overige locaties ondezocht, waardoor het belang van de vluchtelingen, bewoners en

ook studenten beter geborgd had kunnen worden? Graag een toelichting bij het antwoord.

4. Waarom worden de omwonenden aan het Mill Hill plein pas op 4 juli a.s. geïnformeerd na het

besluit van het college? Had hier geen beter participatieproces doorlopen moeten worden? Graag

een toelichting.

Namens Roosendaalse Lijst,
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Wij beantwoorden de vraag als volgt:

1. De raadsmededeling geeft aan dat het pand van Associate Degrees Academie aan het Mill
Hill plein in eigendom is van de gemeente. Naar ons idee zou dit pand cf.. afspraken in
eigendom komen van het schoolbestuur van deze Hbo-opleiding, waardoor ziizeft kunnen
gaan beslissen hoe het pand te gaan benutten. Waarom heeft de formele overdracht nog niet
plaatsgevonden?

ln verband met het onderzoek naar nieuwe vormen van ondenrvijs is er nog geen noodzaak het
gehele pand in gebruik te nemen. ln afiruachting daarvan zal een herijking plaats vinden inzake de

gemaakte afspraken inzake het gebruik van het pand Mill Hillplein 1. Overigens zijn de huidige

afspraken niet dat het pand sowieso in eigendom komt van de Associate Degrees Academie. Dat is

wel één van de mogelijke scenario's maar ook huur en andere gebruiksvormen zijn mogelijk op grond

van de bestaande afspraken.

2. Nu het pand met 3 verdiepingen bezet gaat worden door Oekraiþnse vluchtelingen; wat
betekent dat voor de toekomst van de Hbo-opleiding; is een gecombineerde opvang met
scholing welwenselijk en vooral ook voor Roosendaal als groeiende studentenstad?

Dit vraagstuk is besproken met het onderwijs. Het HBO onderwijs in Roosendaal heeft de wens om te
groeien in zowel het aantal opleidingen als het aantal studenten. Ook voor het HBO ondenivijs is

onderwijshuisvesting een actueel onderwerp. De gewenste groei is nog steeds mogelijk, mede door
de nieuwe vormen van onden¡vijs, zoals hybride onderwijs en ondenvijs op locatie.

3. Zijn er nog overige locaties onderzocht, waardoor het belang van de vluchtelingen,
bewoners en ook studenten beter geborgd had kunnen worden? Graag een toelichting bii het

antwoord.

ln de voorbereiding om te komen tot een keuze van een locatie zijn diverse locaties onderzocht. Zo is
er bijvoorbeeld gekeken naar welk pand geschikt is om in te zetten voor 1 oktober 2023, de duur van

de inzet van de locatie om te voorkomen dat we mogelijk op een later moment wederom moeten

verhuizen, de locatie en de mate van eigen regie op het pand etc.

4. Waarom worden de omwonenden aan het Mill Hitl plein pas op 4 juli a.s. geihformeerd na

het besluit van het college? Had hier geen beter participatieproces doorlopen moeten worden?
Graag een toelichting.

Participatie is in veel trajecten een mooi middel om omwonenden mee te nemen in de plannen van de
gemeente. Hier is sprake van een complexe puzzel, waaronder een zeer krappe tijdlijn en de druk
van de wettelijke taak om ontheemden te huisvesten. Dit heeft ervoor gezorgd dat er pas

communicatie mogelijk was op het moment dat alle open eindjes afgehecht waren. Verlenging van

huisvesting in de Brink was niet wenselijk en mogelijk. Wel doen wij er alles aan om de omwonenden

te betrekken bij en te informeren over de voortgang van de verbouwing en bij de verhuizing van de

Oekraïense ontheemden.
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